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KLU § 16 Dnr KS 2017/571-530 

Region Värmland, dnr RV2016-22 - Framtida 
organisering och finansiering av kollektivtrafiken i 
Värmland 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att: 

 

1) Godkänna att regionkommunen från den 1 januari 2019 blir ensam 

ansvarig för regional kollektivtrafik och regional kollektivtrafikmyndighet. 

 

2) Arvika kommun/Landstinget i Värmland begär tillsammans med 

landstinget och övriga kommuner i Värmlands län hos regeringen att den 

länsvisa skattesatsen för landstinget respektive kommunerna enligt 2 och 3 § 

§ förordningen (2004:881) om kommunalekonomisk utjämning, från den 1 

januari 2019 höjs med 0,48 procentenheter för regionkommunen och sänks 

med 0,48 procentenheter för kommunerna. 

 

3) Godkänna att föreslagen skatteväxling sker på 2016 års utfall. 

 

4) Godkänna en mellankommunal utjämning över fem år. 

 

5) Godkänna ny överenskommelse om ansvar för den regionala 

kollektivtrafiken i Värmlands län med bilagor. 

 

6) Godkänna att regionkommunen blir ensam ägare till Värmlandstrafik AB 

from 1 januari 2019 och därmed förvärvar aktierna i Värmlandstrafik AB. 

Sammanfattning 

Landstinget beslutade den 29 augusti 2017 om bildande av regionkommun 

från 1 januari 2019 genom en sammanslagning av Landstinget i Värmland 

och Region Värmland. Efter samråd och remissförfarande om 

kollektivtrafikens organisering och finansiering föreligger nu ett förslag för 

ställningstagande i Kommunfullmäktige. 

 

 Förslaget innebär att regionkommunen blir ensamt ansvarig för 

kollektivtrafiken i Värmland och tillika regional kollektivtrafikmyndighet, 

samt att skatteväxling genomförs med mellankommunal utjämning under 

fem år och att utjämningen upphör år sex. Regionkommunen förbinder sig att 

svara för finansering av myndigheten och den regionala kollektivtrafiken på 

den nivå som anges i Regionalt trafikförsörjningsprogram för Värmland 

2017-2021. 
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KLU § 16 forts. 

 

För att förändringen ska kunna genomföras krävs att 

fullmäktigeförsamlingarna i samtliga kommuner fattar likalydande beslut i 

ärendet. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 januari 2018 

Missiv och utredningsmaterial den 21 december 2018  
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KLU § 17 Dnr KS 2017/1515-009 

Motion om sänkning av åldersgränsen på simhallens 
gym 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige konstatera att den 

kommunala motionshallens åldersgräns på 16 år är satt utifrån de 

förutsättningar och rekommendationer som finns. Lokalens storlek och 

utrustning, att träningen sker utan instruktörer och riktar sig till motionärer 

varför en sänkning av åldersgränsen inte anses lämplig. 

 

Motionen avslås. 

Sammanfattning 

Carin Bengtsson (V) föreslår i en motion att Arvika kommun ska sänka 

åldersgränsen i den kommunala motionshallen i Simhallen från 16 år till 13 

år. På de kommunala motionshallar som är i anslutning till simhallar i 

Värmland har man 16 år som åldersgräns precis som i Arvika. I motionen 

framhålls att riskerna med felaktig styrketräning skulle kunna minimeras om 

eleverna som en del av skolämnet idrott och hälsa tidigt i årskurs 7 får en 

genomgång av träningsredskapen med instruktioner i motionshallen. 

Beslutsunderlag 

Carin Bengtsson (V) motion den 18 december 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 18 december 2017, § 251 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 januari 2018 

Bedömning 

I sin motion framhåller Carin Bengtsson (V) att nya forskningsrön visar att 

det inte är skadligt att styrketräna i ung ålder. Det finns privata gym i Arvika 

som tillåter att barn från 13 år får styrekträna, men då helst med målsmans 

sällskap och Arvika träningscenter har 16 års gräns. Ett av de privata 

gymmen uttrycker att det inte fungerat problemfritt efter att de sänkte 

åldersgränsen då det uppstått oordning och grupperingar och man har fått 

stänga av några bland annat.  

 

Kultur och fritid har varit i kontakt med en legitimerad sjukgymnast, 

som tidigare var ansvarig för idrottsmedicinska mottagningen i Arvika, för 

att rådgöra i frågan. Han menar att det är viktigt med allsidig träning för 

optimal utveckling både fysiskt, psykiskt och intellektuellt och där är 

styrketräning en bra del bland andra. Han menar att det är mycket viktigt att 

stat och kommuner tar ett ansvar för att stödja skola och föreningsliv i arbete 

med att möjliggöra en allsidig träning för våra barn och ungdomar. Däremot 
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KLU § 17 forts. 

 

framhåller han att simhallens motionshall inte är en lämplig arena för träning 

av denna målgrupp då lokalen inte är lämplig, inte har rätt utrustning för 

denna målgrupp och saknar instruktörer vilket är ett måste enligt honom för 

att kunna göra individanpassad träning för att undvika felaktig träning och 

skador.  

 

Motionshallen på simhallen i Arvika är redan idag väl utnyttjad av andra 

målgruppen motionärer och utrymme finns inte riktigt för en anpassning för 

målgruppen barn. 
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KLU § 18 Dnr KS 2017/1215-008 

Medborgarförslag om ett utegym vid Prästängens 
motionsspår 

Utskottets förslag till Kommunstyrelsen 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige konstatera att ingen 

möjlighet finns inom befintlig ram att finansiera ett utegym på Prästängen. 

Vid en eventuell framtida satsning på fler kommunala utegym bör frågan om 

placering beaktas. 

Sammanfattning 

Jörgen Björström framför, i sitt medborgarförslag, önskemål om ett utegym i 

närheten av Prästängens motionsspår. För några år sedan anlades ett utegym 

vid Styckåsens motionsspår. Bedömningen gjordes då att Styckåsen var 

lämpligt utifrån läget och de målgrupper som nyttjar spåret. I samband med 

denna satsning fanns tankar på att även satsa på ett utegym utanför 

centralorten. Kostnaden för utegym varierar beroende på storlek, materialval, 

val av plats eller platser, behov av belysning etc på mellan 300 000 - 600 000 

kronor. Inom kommunledningsstabens driftsbudget finns inte utrymme att 

finansiera ett utegym i Prästängen. En eventuell framtida satsning på 

kommunala utegym bör beakta val av placering inom kommunen. 

Beslutsunderlag 

Jörgen Björkströms medborgarförslag den 15 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 221 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 december 2017 

Bedömning 

Frågan om eventuellt fler utegym i kommunen är något som har diskuterats. 

I samband med satsningen på utegymmet i Styckåsen diskuterades 

förutsättningarna för ett utegym utanför centralorten. Kommunen ansvarar 

för fyra motionsspår Styckåsen, Prästängen, Ingestrand och Vik. Övriga 

motionsspår som finns i kommunen är numera inte i kommunal drift. Skicket 

på dessa motionsspår är mycket varierande och ett utegym visade sig inte 

vara det första behovet som uttrycktes i dialog med de föreningar som tagit 

över ansvar för ett motionsspår. De lyfte istället behovet av ny belysning, 

markunderhåll osv. Kostnaden för ett utegym varierar 300 000 - 600 000 

kronor beroende på exempelvis val av material, plats, storlek, belysning etc. 

Kommunledningsstaben ser inte att det finns utrymme att ta kostnaden inom 

ramen för driftsbudgeten. 
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KLU § 19 Dnr KS 2011/84-141 

Interregprojektet - Music Ecosystems of Inner 
Scandinavia 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att finansiera fortsatt projektperiod med 

totalt max 300 000 kronor. 100 000 kronor/år under projektperioden 

180901–210831 under förutsättning att Interreg godkänner ansökan. 

 

Finansieras inom befintlig budget via verksamhet 229, Tillväxtskapande 

åtgärder. 

Sammanfattning 

Karlstads universitet ansöker om totalt 300 000 kronor i (100 000kr/år) 

kommunalt bidrag för Interregprojektet Music ecosystems – MECO. MECO 

pågår 180901–210831, ägs av Karlstads universitet (Musikhögskolan 

Ingesund, Centrum för tjänsteforskning och Geomedia (Medie-och 

kommunikationsvetenskap). 

 

Projektet är en fortsättning av tidigare projektet MINS som startade 2015 där 

Arvika kommun deltagit. Totalbudget för projektet MECO är 21 miljoner 

kronor. Medfinansiärer är Interreg, Studiefrämjandet, Region Värmland, 

Hedmarks fylke, Høgskolen i Innlandet i Norge (HINN), Karlstads 

universitet och Arvika kommun. 

 

Syfte och mål 
Projekt fokuserar på digitalisering inom musikbranschen och det 

övergripande syftet är att med digitaliserade användar- och platsupplevelser 

som utgångspunkt genomlysa, innovera, och optimera de värmländska 

musiktjänsteekosystemen för att därigenom öka Värmlands attraktionskraft 

som kulturmiljö och i förlängningen bädda för en positiv regionutveckling. 

 

Fokusområden är: 
Forskning- Genomlysa Värmlands musikekosystem och studera 

användarupplevelser inom musiktjänsteekosystem. Dessutom studera och 

bidra med forskningsresultat in i Music Innovation Lab (se bransch nedan). 

 

Branschutveckling- Skapa ett Music Innovation Lab (MIL) genom 

Studiefrämjandet i samarbete med HINN. Labbet erbjuder ytor för 

kunskapsutbyte, samarbete, utveckling, innovation och entreprenörskap. En 

arena för lokala aktörer att öka möjligheterna för den internationella 

marknaden. Labbet kommer arbeta aktivt över hela Värmland men Arvika 

och Karlstad kommer utgöra basen tillsammans med Rena, Norge. 



 

 

Sammanträdesprotokoll 9 (11) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunstyrelsen 2018-02-05  

 Kommunledningsutskottet   

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KLU § 19 forts. 

 

Utbildningsutveckling – Musikhögskolan Ingesund avser bygga ut, 

forskningsanknyta, och internationalisera utbildningar. Det tvååriga 

kandidatprogrammet inom musik- och ljudproduktion planeras för att bli 

treårigt. Man har en aktiv roll i Music Innovation Lab och bygger fördjupat 

samarbete med music business- utbildningarna vid Högskolen i Innlandet 

(Rena). 

 

Projektet 
- skapar ökade förutsättningar för ett stärkt musikliv i Arvika och Värmland, 

för verksamma inom musikbranschen att verka lokalt, att fler människor ges 

möjlighet att använda, skapa och leva av musik. 

- fler starka företag inom musikbranschen utvecklas och skapas. 

- Med en tydlig mötesplats för forskning, utbildning och bransch skapas ett 

konkurrenskraftigt kluster av olika värmländska aktörer med musiken i 

fokus. 

- Bidrar till fördjupad genomlysning av Värmlands musiktjänsteekosystem 

• Genererar digitala platsbaserade innovationer 

• Workshops i MIL för kompetensutveckling för musikbranschens aktörer 

• Utbildningsaktiviteter 

• Forskningspublikationer 

• Avtal om samarbeten skrivs med internationella institutioner 

• Internationella föreläsare engageras inom projektet 

• 10 nya företag startas 

• 10 nya arbetstillfällen skapas 

• Innovationer som genererar verksamhet 

• Sex företag med verksamhet i Värmland 

• Kompetenshöjning av företag och övriga aktörer inom musikbranschen i 

Värmland 

• Ett stärkt samarbete mellan Centrum för tjänsteforskning, Geomedia och 

Musikhögskolan Ingesund, Høgskolen i Innlandet och med internationella 

lärosäten.  

Beslutsunderlag 

Karlstads universitets förfrågan om medverkan och medfinansiering den 15 

januari 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 25 januari 2018 

MECO Projektbeskrivning 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Karlstads universitet 
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KLU § 20 Dnr KS 2018/133-106 

Brottsförebyggande Centrum i Värmland, BFC - 
Kallelse till årsmöte för 2018 samt 
nomineringsanmodan till förtroendeuppdrag 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet beslutar att utse Mattias Forsberg (V) ombud till 

att representera Arvika kommun vid Brottsförebyggande Centrum i 

Värmlands årsmöte 2018.  

 

Kommunledningsutskottet beslutar att nominera Lena Kandergård (S) till 

uppdraget som ledamot till Brottsförebyggande Centrum i 

Värmlands styrelse.  

Sammanfattning 

Brottsförebyggande Centrum i Värmland håller årsmöte torsdagen den 15 

mars 2017 på Elite Stadshotellet Karlstad. Arvika kommun har rätt att delta 

med ett ombud samt nominera personer till förtroendeuppdrag inom 

organisationen. 

Beslutsunderlag 

Brottsförebyggande Centrum i Värmlands kallelse till årsmöte den 18 januari 

2018 

Brottsförebyggande Centrum i Värmlands nomineringsanmodan till 

årsmöte den 18 januari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 11 (11) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunstyrelsen 2018-02-05  

 Kommunledningsutskottet   

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KLU § 21  

Information biblioteksverksamheten 

Utskottets beslut 

Kommunledningsutskottet tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingar. 

Sammanfattning 

Bibliotekschefen Ulrika Svensson informerar om biblioteksverksamheten. 
 


